

دعوة لحضور الجمعيه العامه العاديه  
لشركة / مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية  
والمقررة في 2024/9/5

يتشرف الأستاذ الدكتور / وفيق سعد البرديسي رئيس مجلس إدارة شركة / مينا فارم للأدوية و الصناعات الدوائية ش.م.م بدعوتكم لحضور الجمعيه العامه العاديه و المقرر عقدها في 2024/9/5 في تمام الساعه الثالثه ظهراً و ذلك بالعنوان التالي :- القطعه 15 ، 16 / 4 - المنطقه الصناعيه - مدينة العاشر من رمضان - الشرقية ، و ذلك للنظر في الآتي :-

- تفويض رئيس مجلس الإدارة و العضو المنتدب - الدكتور / وفيق سعد البرديسي -  
في حق التوقيع على عقود بيع الاصول الثابته والمنقوله للنفس أو الغير وتوكيل النفس أو الغير في البيع  
ولة الحق في توكيل او تفويض الغير في ذلك ولة حق التوقيع على عقود التاجير التمويلى

رئيس مجلس الادارة والعضو المنتدب

الدكتور / وفيق البرديسي

د/ وسم

القاهرة في 2024/8/11

شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية  
ط ٢ ش. البرديسي من أسماء فهمى  
خلف الرقابة الإدارية - أرض الجولف

**Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting  
of Minapharm Pharmaceuticals and Chemical Industries  
on 5/9/2024**

Dr. Wafik Saad El Bardissi, Chairman of Minapharm pharmaceuticals and chemical industries S.A.E., is pleased to invite you to attend the Ordinary General Assembly Meeting which will be held on 5/9/2024 at 3:00 pm at Plot 15, 16 / 4 – Industrial Area – 10th of Ramadan City – Sharqia, to review the following:

- The authorization of Dr. Wafik Saad El Bardissi to sign contracts for the sale of fixed and movable assets, whether for oneself or for others, and to authorize or delegate others for such sales, with the right to authorize or delegate others in this matter, as well as the authority to sign leasing contracts."

Chairman and CEO

Dr. Wafik Bardissi

شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية  
ط ٢ ش. البرديس من أسماء فهمي  
خلف الرقابة الإدارية - أرض الجولف